
Beantwoording verhelderende/technische vragen

Vragen gesteld: 
email d.d.: 19 april 2022

Vragensteller:  Bas van Sinten Partij: ABL

Portefeuillehouder:  F.L.M. van der Meijden

Onderwerp: SD/AZ – Agendapunt 8 – Zienswijze begroting MRE

In de begroting van de MRE wordt jaarlijks 565k toegevoegd en onttrokken uit de 
bestemmingsreserve ‘Energietransitie.’ De voeding van dit reserve lijkt voort te komen uit een 
Rijksbijdrage, maar dat is niet geheel inzichtelijk.

Vraag: 
1. Waarom is gekozen voor deze constructie van de jaarlijkse toevoeging en direct 

onttrekking van een bestemmingsreserve? Dit staat zowel voor de jaren 2023, 2024, 
2025 en 2026 zo opgenomen. Dit zou toch ook gewoon bij de baten opgenomen kunnen 
worden?

2. Is deze rijksbijdrage voor de energietransitie over de komende jaren gegarandeerd? Of 
dient dit reserve mogelijk nog op andere manieren gevuld te worden?

Antwoord: 

Datum beantwoording: 


